
1-14/2011. szám

J e g y z ő k ö n y v

Készült: Kunbaja Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 2011. augusztus
30-án (kedd) 1400 órai kezdettel megtartott rendkívüli üléséről.

Az ülés helye: Községháza díszterme.

Jelen vannak: Franzné  Lakner  Éva  polgármester,  Tímár  Judit
alpolgármester,  Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika,  Halbländer
József, Pálosi Jánosné, Szabó Erika képviselők (6 fő).

Állandó meghívottak részéről: Szép Katalin jegyző

Egyéb meghívottak részéről  jelen van: Nercz  Ferenc  könyvvizsgáló,  Bagó
Ibolya  könyvelő,  Havasi  Sándorné  BKTT  tagintézmény
vezető,  Halászné  Piukovics  Erika  BKTT  tagintézmény
vezető, Racsmány János köztisztviselő, Szűcsné Kiss Anikó
Zsuzsanna élelmezésvezető

Előzetesen  bejelentette  távolmaradását: dr.  Lovas  László  képviselő  (1 fő),
Patocskai Tibor alpolgármester

N a p i r e n d   e l ő t t :

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Köszönti  a  Képviselő-testület  ülésén
megjelenteket.  Megállapítja az ülés határozatképességét,  mivel 7 fő képviselő
közül 6 képviselő jelen van. 
Bejelenti, hogy a mai ülés jegyzőkönyvvezetője Dudás Tiborné köztisztviselő.
Jegyzőkönyv hitelesítőnek javasolja Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselőt,
amely javaslattal a Képviselőtestület 6 igen szavazattal egyetért.
Javaslatot  tesz  az  ülés  napirendjére.  Javasolja,  hogy  a  meghívón  szereplő
napirendet tárgyalja a Képviselő-testület. 

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:



108/2011.(VIII.30.) öh.  H a t á r o z a t
Képviselő-testületi ülés napirendjének elfogadása.

A Kunbaja Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a 2011. augusztus 30-i
ülésének a napirendjét az alábbiak szerint fogadja el:

1./ Beszámoló a 2011. évi költségvetés I. félévi végrehajtásáról
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

2./ Az önkormányzat 2011. évi költségvetéséről szóló 3/2011.(II.15.) rendelet 
     módosítása
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

3./ Az önkormányzat 2010. évi költségvetéséről szóló 4/2010.(III.4.) rendelet 
     módosítása
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

4./ A Bácsalmási Többcélú Kistérségi Társulás tagintézményeinek tájékoztatója
a 2010/2011-es tanévről és a 2011/2012-es tanév előkészítéséről.

     a./ Tájékoztató a Bácsalmás Kistérségi Többcélú Társulás Napközi 
               Otthonos   Óvodája, Bölcsődéje Egységes Óvoda-Bölcsődéje Kunbajai

Tagintézményének munkájáról a 2010/2011 nevelési évben
                Előterjesztő: Halászné Piukovics Erika tagintézmény vezető
         b./ Tájékoztató a BKTT Általános Iskola Kunbajai Tagintézményének

2010/2011-es tanévéről és a 2011/2012-es tanév előkészítéséről.
                Előterjesztő: Havasi Sándorné tagintézmény vezető

5./ Intézményi étkezési térítési díjak meghatározása
     Előterjesztő: Szép Katalin jegyző

6./ Előterjesztés az önkormányzat 2012. évre vonatkozó csatlakozásáról a Bursa
Hungarica Önkormányzati Felsőoktatási Pályázati rendszerhez.

     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

7./ Falugyűlés összehívása
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

8./ Bankhitel keret megállapítása, éven belüli, rövid lejáratú hitelfelvétel
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

9./ Bejelentések.
     a./ Felső-Bácska Vidékfejlesztési Egyesülethez csatlakozás
     b./ Oláh Miklós Árpádné megbízásának visszavonása

2



     c./ „Régel” Könyvvizsgáló és Pénzügyi Tanácsadó Kft. megbízása
     d./ Jo-Dental Kft. feladat-ellátási szerződésének módosítása

10./ Egyebek.

E l s ő   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

1./ Beszámoló a 2011. évi költségvetés I. félévi végrehajtásáról
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Felkéri  Pálosi  Jánosnét,  az  Ügyrendi  és
Gazdasági Bizottság elnökét, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban tolmácsolja a
Bizottság véleményét.

Pálosi  Jánosné képviselő: Köszönti  az ülésen megjelenteket.  Az Ügyrendi és
Gazdasági  Bizottság  megtárgyalta  a  2011.  évi  költségvetés  I.  félévi
végrehajtásáról  szóló  beszámolót.  A  beszámolót  a  Bizottság  jónak  tartja  és
elfogadta, a Képviselő-testületnek is elfogadásra javasolják. Észrevételük, hogy
a 2. számú mellékletben elírás történt, az utolsó oszlopban nem a módosított
előirányzat, hanem a teljesítés szerepel. 

Franzné Lakner Éva polgármester: Javasolta a Képviselő-testületnek, hogy az
előterjesztést részletesen tárgyalják végig. Ezután részletesen ismertette a 2011.
I. félévi költségvetés számadatait.
Elírás miatt javítani szükséges a beszámolóban a támogatás és támogatásértékű
kiadásokban szereplő „működési célú pénzeszköz átadás vállalkozásoknak”, ez
helyesen „működési célú pénzeszköz átadás nem pénzügyi vállalkozásoknak”.
Kéri,  hogy  akinek  a  beszámolóval  kapcsolatban  kérdése,  észrevétele,
hozzászólása van, azt tegye meg.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Észrevételezi, hogy a kiadásoknál nem
költséghelyek,  hanem  költség  nemek  szerepelnek.  Ezt  már  egy  korábbi
képviselő-testületi  ülésen  is  elmondta.  Áttanulmányozta  a  táblázatokat,  és
komoly  gondokat  lát.  Pl.  2.  számú  mellékletben  a  gépjármű  üzemeltetésnél
1.635.000  Ft  szerepel,  de  teljesítés  nincs.  Hol  szerepel  a  gépjárművek
üzemeltetési költsége?

Bagó  Ibolya  mérlegképes  könyvelő: Ezt  a  beszámoló  készítésekor  maga  is
érzékelte, de nem volt már idő a javításra. Így nincs külön kimutatva a költségek
között jelenleg.
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Barnáné dr.  Jámbor Dominika képviselő: Ráosztott  költségként kellene,  hogy
szerepeljenek a dologi kiadások.

Bagó  Ibolya  mérlegképes  könyvelő: A  részemre  átadott  számlatükör,  több
esetben  nem  egyezik  az  előirányzattal.  Sajnos  mind  ez  júniusban  derült  ki,
amikor táppénzről visszaérkezett Kovácsné László Laura köztisztviselő, aki az
előirányzatot készítette. Most azon dolgoznak, hogy szinkronba hozzák.
A könyvelést, mint vállalkozó mérlegképes könyvelő április óta csinálja, előtte
nem volt semmi lekönyvelve. Júniusban derült ki, hogy nem jó a számlatükör. a
2011. évi terveket nem én készítettem a megbízásom 2011. áprilistól szól, ezt
megelőző időszakról nem áll módomban nyilatkozni.

Szép Katalin jegyző: Az üzemanyag és egyéb kiadás reális,  csak a KWS lett
máshová könyvelve.

Pálosi Jánosné képviselő: Februárban is ez volt a helyzet.

Bagó Ibolya mérlegképes könyvelő: Minden a helyére fog kerülni.

Franzné Lakner Éva polgármester: Amit a könyvelő dolgozott, az erőn felüli.
Áprilisban még a január sem volt lekönyvelve. Mindenki arra törekszik, hogy
minden a helyére kerüljön. Bizakodva néz a jövő elé.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Nem az I. félévi gazdálkodást tükrözik
a számok.

Bagó  Ibolya  mérlegképes  könyvelő: A  módosított  előirányzat  és  az
előirányzatok „köszönő viszonyban” sem voltak egymással.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: A „Szivárvány” Szociális Szolgáltató
Központra  vonatkozó táblázatból  nem derül  ki,  hogy mit  tartalmaz.  Hosszas
tanulmányozás után jött rá, hogy ezek előirányzatok, és nem kiadások, amire mi
kíváncsiak vagyunk.
Mennyi a kifizetetlen számlák összege? Az I. félévben mennyi lett kifizetve?

Bagó Ibolya könyvelő: 60.612.000,- Ft a kifizetetlen számlák összege,  ebben
minden benne van.

Franzné Lakner Éva polgármester: 2010. októbere óta 25 millió Ft-tal csökkent a
kifizetetlen  számlák  összege.  Jelenleg  hitelkérelem  van  folyamatban.  A
pénzintézet  a  kifizetetlen  számlákról  információt  kért.  Elég  nagy  bajban
vagyunk.
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Bagó Ibolya mérlegképes könyvelő: A kifizetetlen számlák között van az előző
testület által felhalmozott tartozás is.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Nem az előző testület, hanem az azt
megelőző testület halmozta fel az adósságokat, és azóta hozzák magukkal.

Franzné Lakner Éva polgármester: Felkéri Nercz Ferenc könyvvizsgálót, hogy a
napirenddel kapcsolatban tegye meg hozzászólását.

Nercz  Ferenc  könyvvizsgáló: A 2011.  I.  félévi  gazdálkodásról  a  véleményét
leírta. A költségvetési gazdálkodás bonyolult dolog. Lehet eltérés a tervezettek
és  a  számlatükör  között.  Év  közben  vagyunk,  ezt  helyre  lehet  tenni.  Az
önkormányzat gazdálkodásában visszatérőek az előirányzat módosítások. Ezek
helyre tehető dolgok, év végére helyre is lehet tenni.  Itt  személyi  változások
voltak.  Az  anyagban  leírt  számadatok  jók,  annyi,  amennyit  lekönyveltek.
Köszönettel kell venni minden észrevételt. Együtt helyre lehet tenni a dolgokat.
A  szállító  állomány  ledolgozása  fontos.  Látszik,  hogy  tettek  a  csökkentése
érdekében. Sok munkára van még szükség. Más önkormányzatoknál is hasonló a
helyzet.  Nehéz  megtalálni  a  helyes  utat.  A  legfontosabb  az  önkormányzat
működőképességének megtartása.  Ez elvárás az önkormányzattal  szemben.  A
számok ismeretében bízik benne, hogy a működőképességet fenn tudják tartani.
Több intézmény esetén nagyobb hiány tapasztalható, mivel csak 50-60 %-ban
finanszíroznak.  A  napi  gazdálkodásban  részt  vevőknek  kell  a  működést
fenntartani. A gazdasági nehézségek rendre visszatérőek az önkormányzatoknál.
Az eladósodottabb önkormányzatoknak is fenn kell tartani az intézményeiket.

Franzné Lakner Éva polgármester: Javasolja,  hogy a 2011. évi költségvetés I.
félévi  végrehajtásáról  szóló  beszámolót  fogadja  el,  és  a  határozati  javaslat
figyelembe vételével hozza meg határozatát.

Ezt követően a Képviselő-testület 4 „igen” szavazattal, 1 „nem” szavazattal, 1
tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

109/2011.(VIII.30.) öh.  H a t á r o z a t
Beszámoló a 2011. évi költségvetés 
I. félévi végrehajtásáról

A  Képviselő-testület  a  2011.  I.  félévi  költségvetési  gazdálkodásról  szóló
beszámolót elfogadja.
Felhívja  a  gazdálkodásban  résztvevő  vezetők  figyelmét  arra,  hogy  az  év
második felében is törekedjenek a takarékos gazdálkodásra a működőképesség
biztosítására, és kiemelt figyelmet fordítsanak a bevételi előírások teljesítésére, a
pénzügyi egyensúly további fenntartására.
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Határidő: értelem szerint, illetve folyamatos
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester
              Szép Katalin jegyző
              Valamennyi gazdálkodásban résztvevő vezető, előadó

M á s o d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

2./ Az önkormányzat 2011. évi költségvetéséről szóló 3/2011.(II.15.) rendelet
     módosítása
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Franzné Lakner Éva polgármester: Részletesen ismertette a Képviselő-testülettel
az előterjesztés számadatait.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: AZ ÖNHIKI mikor került leutalásra?
I. félévi gazdálkodásról beszélünk, ez nem tartalmazza a végrehajtást.

Szép  Katalin  jegyző: Az  értesítés  június  hónapban  érkezett,  a  pénzt  július
hónapban kapták meg.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Javasolja,  hogy  a  Képviselő-testület  az
önkormányzat  2011.  évi  költségvetéséről  szóló  3/2011.(II.15.)  rendelet
módosításáról szóló előterjesztést és rendelet-tervezetet fogadja el.
 
Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül megalkotta a

10/2011.(VIII.30.) 
Az önkormányzat 2011. évi költségvetéséről szóló 
3/2011.(II.15.) rendelet módosításáról szóló

R E N D E L E T É T

A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv melléklete tartalmazza.

Franzné Lakner Éva polgármester

Megállapította,  hogy  Kunbaja  község  Önkormányzatának  Képviselőtestülete
megalkotta  Kunbaja  község  Önkormányzat  Képviselő-testületének  10/2011.
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(VIII.30.) rendeletét az önkormányzat 2011. évi költségvetéséről szóló 3/2011.
(II.15.) rendelet módosításáról.

A rendelet kihirdetésre került 2011. augusztus 30-án.

H a r m a d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

3./ Az önkormányzat 2010. évi költségvetéséről szóló 4/2010.(III.4.) rendelet 
     módosítása
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Szép Katalin jegyző: 2011. április 28-án fogadták el a 2010. évi költségvetés
zárását. Akkor az ÖNHIKI miatt sürgős volt az elfogadás. A zárás készítésekor
ment el a könyvelő, a könyvelés nem volt naprakész. Most tudtak egy anyaggal
készülni,  ez  megmagyarázza  a  módosított  előirányzatokat.  Kéri,  hogy  az
előterjesztést a Képviselő-testület fogadja el.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Furcsa,  hogy  2011.  augusztusában
módosítják a 2010. évi költségvetési rendeletet. Ilyet még nem látott.

Szép Katalin jegyző: A II.  félévi  előirányzatok nem kerültek részletezésre,  a
Képviselő-testület  elé  nem  készült  anyag.  Akik  az  anyagot  összeállíthatták
volna, nem voltak itt felmondás és betegség miatt.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: A jogcímenként érkezett támogatások
már  itt  voltak,  miért  nem  kerültek  az  előirányzatok  a  pótelőirányzatokkal
módosításra?

Szép Katalin jegyző: Az anyagot összhangba hozták, személyi problémák miatt
most tudták ezt pótolni.

Nercz Ferenc könyvvizsgáló: Érdekes helyzet ez. A Magyar Államkincstártól
ideérkezett  előirányzatok  benne  vannak.  Amit  április  28-án  a  zárásban
elfogadtak, az annyi. Ez gyakorlatilag sajátos dolog. Ha nem módosítják a 2010.
évi költségvetési rendeletet, akkor a Kormányhivatal jelez. Ezt a szálat el kellett
varrni.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Jogos  a  felvetés,  de  benne  voltak  egy
helyzetben.  Mérlegképes  könyvelőt  nem  könnyű  találni.  Javasolja,  hogy  a
Képviselő-testület  az  önkormányzat  2010.  évi  költségvetéséről  szóló  4/2010.
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(III.4.) rendelet módosításáról szóló előterjesztést és rendelet-tervezetet fogadja
el.
 
Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül megalkotta a

11/2011.(VIII.30.) 
Az önkormányzat 2010. évi költségvetéséről szóló 
4/2010.(III.4.) rendelet módosításáról szóló

R E N D E L E T É T

A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv melléklete tartalmazza.

Franzné Lakner Éva polgármester

Megállapította,  hogy  Kunbaja  község  Önkormányzatának  Képviselőtestülete
megalkotta  Kunbaja  község  Önkormányzat  Képviselő-testületének  11/2011.
(VIII.30.) rendeletét az önkormányzat 2010. évi költségvetéséről szóló 4/2010.
(III.4.) rendelet módosításáról.

A rendelet kihirdetésre került 2011. augusztus 30-án.

N e g y e d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

4./  A  Bácsalmási  Többcélú  Kistérségi  Társulás  tagintézményeinek
tájékoztatója  a  2010/2011-es  tanévről  és  a  2011/2012-es  tanév
előkészítéséről.

     
a./ Tájékoztató a Bácsalmás Kistérségi Többcélú Társulás Napközi 
     Otthonos Óvodája, Bölcsődéje Egységes Óvoda-Bölcsődéje Kunbajai   
     Tagintézményének munkájáról a 2010/2011 nevelési évben
      Előterjesztő: Halászné Piukovics Erika tagintézmény vezető
        
     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Felkéri  Halászné  Piukovics  Erika
tagintézmény-vezetőt a tájékoztató előterjesztésére.

Halászné  Piukovics  Erika  BKTT tagintézmény  vezető: A tájékoztatóját  nem
kívánja kiegészíteni. A tanévet zökkenőmentesen tudták elindítani. Megköszöni
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a Képviselő-testület  segítségét.  Az előző Képviselő-testület  is  mindig segített
nekik, ezért nekik is köszönetet mond.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Jelezték,  hogy  szükségük  lenne  egy
hűtőszekrényre. Ez az a hűtő, amit a konyhára kértek?

Halászné Piukovics Erika BKTT tagintézmény vezető: Nem, az Óvodának is
szüksége lenne egy hűtőszekrényre.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Tavaly 55 fő volt az induló létszám, év
végére 64 fő lett. Most ismét 55 fő az induló létszám. Hová lettek a gyerekek?

Halászné  Piukovics  Erika  BKTT  tagintézmény  vezető: Sokan  elköltöztek  a
községből.

Tímár Judit alpolgármester: Az úszásoktatással mi a helyzet?

Halászné Piukovics Erika BKTT tagintézmény vezető: Bácsalmáson felépítettek
egy uszodát, és nem alkalmaznak úszásoktatót. Most 2 óvónőt beiskoláztak.

Tímár  Judit  alpolgármester: Van  úszásoktató,  akár  szabadon  is  vihetők  a
gyerekek úszásoktatásra.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: A bölcsődébe szeptembertől szükség
lenne egy kisegítőre. A közfoglalkoztatás keretein belül van rá mód? Milyen
időtartamra?

Franzné Lakner Éva polgármester: A közfoglalkoztatás keretén belül van mód
egy kisegítő alkalmazására, 2 havi időtartamra, de ez januártól változni fog.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Az  óvodában  működő  bölcsőde
szakmai munkája kimagasló. Bácsalmásról is hoztak gyerekeket ide. Örül, hogy
a  bölcsőde  megmaradt.  Személyi  kérdésben  is  egyetért,  egyetért  a  kisegítő
alkalmazásával.
Az óvodában a 3 óvodai csoportban mindig színvonalas oktató-nevelő munka
folyt. Kívánja, hogy olyan lelkesedéssel végezzék a munkájukat, ahogy eddig.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Megköszöni  a  tagintézmény  vezető  és  a
dolgozók  munkáját.  Javasolja  elfogadásra  a  Bácsalmás  Kistérségi  Többcélú
Társulás Napközi Otthonos Óvodája,  Bölcsődéje  Egységes Óvoda-Bölcsődéje
Kunbajai  Tagintézményének  munkájáról  szóló  tájékoztatóját  a  2010/2011
nevelési évben.
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 Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

110/2011.(VIII.30.) öh.  H a t á r o z a t
Tájékoztató a Bácsalmás Kistérségi Többcélú 
Társulás Napközi Otthonos Óvodája, Bölcsődéje
Egységes Óvoda-Bölcsődéje Kunbajai Tagintéz-  
ményének munkájáról a 2010/2011 nevelési évben

Kunbaja Község Önkormányzat Képviselő-testülete a BKTT Napközi Otthonos
Óvodája,  Bölcsődéje  Egységes  Óvoda-Bölcsődéje  Kunbajai  Tagintézménye
működéséről szóló beszámolóját megtárgyalta, és elfogadta.
A  Képviselő-testület  megköszöni  a  tagintézmény  vezető  és  a  dolgozók
munkáját.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

 b./ Tájékoztató a BKTT Általános Iskola Kunbajai Tagintézményének
       2010/2011-es tanévéről és a 2011/2012-es tanév előkészítéséről.
       Előterjesztő: Havasi Sándorné tagintézmény-vezető

      (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Felkéri  Havasi  Sándorné  tagintézmény-
vezetőt a tájékoztató előterjesztésére.

Havasi  Sándorné  BKTT  tagintézmény-vezető: Néhány  gondolattal  kívánja
kiegészíteni a tájékoztatóját.
A tornaterem javítása, meszelése megtörtént. A padlózat kijavítását is tervezik,
és a szertárat  is  felújítják.  Reménykednek a térkövezésben is.  Az elektromos
hálózat  helyrehozatala  is  szükséges  lenne,  mert  a  hálózat  nem bírja  el  a  sok
gépet.  A  riasztórendszer  ujjá  élesztése  is  sürgető  lenne.  A  tejprogramot
szeptembertől decemberig meghosszabbítják, minden gyerek minden nap kap 1
pohár tejet, vagy kakaót, vagy madártejet. 
Kéri  a  Képviselő-testület  véleményét:  10  régi  számítógép  felszabadult  az
iskolában.  Mi  legyen  a  gépek  sorsa?  Szeretnék  leselejtezni,  és  valamilyen
módon hasznosítani, eladni. Néhány szünetmentes tápegységre lenne szükségük.
A Képviselő-testület határozatot hozott, hogy 1 fő technikai alkalmazott marad
az iskolában. A feladatok megoldásához ezért segítséget kér.
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Franzné Lakner Éva polgármester: Valóban a technikai létszám csökkent, de a
BKTT nem lépett  semmit.  A mai kistérségi  ülésen óvodatitkári  állást  kértek.
Most ne döntsenek a kérdésben, a BKTT sem döntött.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Mi itt létszámokat építünk le, ott pedig
létszámot emelnének?

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: A  létszámmal  kapcsolatban  egyetért  a
képviselő asszonnyal.
A tormaterem lent marad a Kossuth utcai iskolában. Dönteni kellene, hogyan
fűtsék a tornatermet.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Az alapító okiratból kikerült a Kossuth
utcai iskola, a költségeket hová könyvelik?

Racsmány  János  köztisztviselő: A tornaterem fűtését  meg  kell  oldani.  Több
lehetőség van rá. 
- Marad a jelenlegi gázfűtés, ami most évi 2,5 millió Ft üzemeltetési költséget

jelent.
- Fali kazánt szerelni a tornaterem melletti folyosóra, ezt engedélyeztetni kell.

Az engedélyeztetés, a mérő áthelyezés, a kéményépítés költsége kb. 550.000,-
Ft, de a WC fűtés nélkül marad, amit egyéb módon meg kell oldani. Le kell
választani a vízvezetéket is. Ebben az esetben a fali kazán éves üzemeltetési
költségét is figyelembe kell venni, évi 200.000,- Ft üzemeltetési költséggel.

-  A  régi  vezeték  hálózatot  leszigetelni.  A  csőszigetelés  és  a  vízvezeték
leválasztás költsége kb. 250-300.000,- Ft.

-  Vegyes  tüzelésű  rendszer,  itt  kályhával  fűtenének.  A  vízvezetéket  le  kell
választani, kéményt kell építeni, ezt engedélyeztetni. A fűtésre kb. 100 q fát
kell biztosítani és fizetni kell a fűtő bérét. Itt a beruházás és engedélyeztetési
költség 300.000,- Ft, a fűtőanyag értéke kb. 250.000,- Ft.

Franzné Lakner Éva polgármester: A szigetelést tartja a legpraktikusabbnak.

Racsmány János köztisztviselő: A vízleválasztást még az idén meg kell oldani.

Halbländer József képviselő: Mekkora kazán van, mekkora a fogyasztása?

Racsmány János köztisztviselő: 2 öreg gázkazán van a Kossuth utcai iskolában.

Barnáné dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Mindenféle  körülményt  figyelembe
véve, a műszaki ügyintéző melyik megoldást javasolja?
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Racsmány  János  köztisztviselő: Tudni  kellene,  hogy  a  Képviselő-testületnek
van-e elképzelése az épület hasznosításával kapcsolatosan.
Új fali kazán felszerelését javasolja.

Halászné  Piukovics  Erika  BKTT  tagintézmény  vezető: A  művelődési  ház
nagytermét nem lehetne tornateremként igénybe venni?

Racsmány  János  köztisztviselő: Nem  adottak  a  feltételek  egy  tornaterem
működéséhez, ezen felül pedig most újították fel a művelődési házat.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Honnan csoportosítanak át pénzt? A
pénzügyi finanszírozás hogyan történik? Augusztus 30-a van.

Racsmány János köztisztviselő: Már  holnap lépni  kell,  hogy mire fűteni  kell
minden meglegyen. Az engedélyek beszerzése a nehéz dolog.

Franzné Lakner  Éva polgármester: A gáz  és  villanyórákat  havonta  olvassák.
Véleménye szerint a szigetelés lenne a legésszerűbb megoldás.

Tímár  Judit  alpolgármester: A  szigetelés  lenne  a  legjobb  megoldás,  vannak
pályázatok is rá.

Barnáné dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Pályázatból,  ha tornatermet  nem is
tudunk  építeni,  de  több  más  dolog  megoldható  belőle.  Most  válasszák  a
szigetelést, és ha lehetőség van rá, adjanak be pályázatot a tornateremre.

Franzné Lakner Éva polgármester: Egyetért az elhangzottakkal. Javasolja, hogy
Tímár Judit alpolgármester járjon utána a pályázati lehetőségeknek.
Az  iskola  udvarának rendbetételével,  a  térkövezéssel  kapcsolatban  elmondja,
hogy van az önkormányzatnak térkő gyártó gépe, azonban júniusban ellopták a
rázóasztal motorját, így most nem tudnak térkövet gyártani.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Örvendetes, hogy az iskolai létszám a
tavalyi  111  főről  123  főre  bővült.  Nagyon  magasnak  tartja  az  ingyenesen
étkezők létszámát (75 fő), ez megterheli az önkormányzatot. Az oktató-nevelő
munka  terén  a  tanulók  szép  eredményeket  értek  el.  A  hírlevélből  képet
kaphatnak az iskolában folyó munkáról. A sikerekben a pedagógusoknak nagy
szerepe van. Nyújtsanak segítséget  az intézményvezetőnek. Tegyék helyre az
iskolatitkári álláshelyet, mert szükség van rá.

Franzné Lakner  Éva polgármester: Csatlakozik  Barnáné dr.  hozzászólásához,
pozitívan értékeli a tagintézmény-vezető és a pedagógusok munkáját, köszönetét
fejezi  ki  érte.  Javasolja  elfogadásra  a  BKTT  Általános  Iskola  Kunbajai
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Tagintézményének  2010/2011-es  tanévéről  és  a  2011/2012-es  tanév
előkészítéséről szóló tájékoztatóját.

Barnáné dr.  Jámbor  Dominika képviselő: Nem kapott  választ  az  iskolatitkári
álláshellyel kapcsolatos felvetésére.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Az  „Egyebek”  napirendi  pontban
visszatérnek rá.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

111/2011.(VIII.30.) öh.  H a t á r o z a t
Tájékoztató a BKTT Általános Iskola Kunbajai 
Tagintézményének 2010/2011-es tanévéről és a 
2011/2012-es tanév előkészítéséről.

Kunbaja Község Önkormányzat Képviselő-testülete a BKTT Általános Iskolája
Kunbajai  Tagintézménye  működéséről  szóló  beszámolóját  megtárgyalta,  és
elfogadta.
A  Képviselő-testület  megköszöni  a  tagintézmény  vezető  és  a  pedagógusok
munkáját.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

Franzné Lakner Éva polgármester: Javasolja, hogy a Képviselő-testület döntsön
arról, hogy a következő tanévben az iskola tornatermének fűtését milyen módon
kívánja  megoldani.  Javasolja,  hogy  egyelőre  a  csőrendszer  szigetelését
válasszák.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

112/2011.(VIII.30.) öh.  H a t á r o z a t
Tornaterem fűtése

Kunbaja  Község  Önkormányzata  Képviselő-testülete  a  polgármester  szóbeli
előterjesztését  megtárgyalta  és  úgy határozott,  hogy  az  Iskola  tornatermének
fűtésének költségeit a csőrendszer szigetelésével kívánja csökkenteni. 

Határidő: azonnal
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Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

Ö t ö d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

5./ Intézményi étkezési térítési díjak meghatározása
     Előterjesztő: Szép Katalin jegyző

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Szép  Katalin  jegyző: Az  írásos  előterjesztést  a  képviselő-testületi  tagok
megkapták. A határozat-tervezet módosítása szükséges, a tervezet úgy kezdődik
helyesen,  hogy  „Kunbaja  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete
megtárgyalta ….”.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: A  költségvetésbe  betervezett
nyersanyag költségek elegendőek lesznek?

Szép Katalin  jegyző: A nyersanyag norma rendben van,  a  rezsi  költség nem
tervezhető meg pontosan. Beleférünk a tervezett díjba.

Franzné Lakner Éva polgármester: Javasolja, hogy az intézményi térítési díjak
meghatározásával kapcsolatos előterjesztést a Képviselő-testület fogadja el, és a
határozat-tervezet figyelembe vételével hozza meg határozatát.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

113/2011.(VIII.30.) öh.  H a t á r o z a t
Intézményi étkezési térítési díjak meghatározása

Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  megtárgyalta  az
étkezési  térítési  díjak  felülvizsgálatára  vonatkozó  javaslatot  és  az  alábbi
határozatot hozta.

1.  A  Képviselő-testület  a  Polgármesteri  Hivatal  Konyháján  alkalmazott
nyersanyagnormát és étkezési térítési díjakat nem kívánja módosítani.
2.  A  Képviselő-testület  kéri  a  polgármestert,  hogy  a  2012.  évi  költségvetés
tervezését megelőzően, tegyen javaslatot a nyersanyagnormák és a megállapított
étkezési térítési díjak módosítására.

Határidő: 2012. január 31.
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester
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H a t o d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

6./  Előterjesztés az önkormányzat 2012. évre vonatkozó csatlakozásáról a
Bursa Hungarica Önkormányzati Felsőoktatási Pályázati rendszerhez.

     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Franzné Lakner Éva polgármester: Miután a napirenddel kapcsolatban kérdés,
hozzászólás, észrevétel nem hangzott el, javasolja, hogy a Képviselő-testület az
önkormányzat 2012. évre vonatkozó csatlakozásáról szóló előterjesztést a Bursa
Hungarica Önkormányzati Felsőoktatási Pályázati rendszerhez fogadja el, és a
határozat-tervezet figyelembe vételével hozza meg határozatát.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

114/2011.(VIII.30.) öh.  H a t á r o z a t
Előterjesztés az önkormányzat 2012. évre 
vonatkozó csatlakozásáról a Bursa Hungarica 
Önkormányzati Felsőoktatási Pályázati rendszerhez.

1./ Kunbaja Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Bursa
Hungarica  Felsőoktatási  Önkormányzati  Ösztöndíjpályázat  2012.  évi
fordulójához csatlakozni kíván, és felhatalmazza a polgármestert a csatlakozási
szerződés aláírására.

Határidő: 2011. szeptember 30.
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

2./  Kunbaja  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  felhatalmazza  a
Humánszolgáltatási Bizottságot a beérkezett pályázatok elbírálására.

Határidő: 2011. november hó
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

H e t e d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

7./ Falugyűlés összehívása
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester
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Franzné  Lakner  Éva  polgármester: A  napirenddel  kapcsolatban  írásos
előterjesztés nem készült. Javasolja a falugyűlést a jövő év elején, január-február
hónapban összehívni. Akkor már a 2011. évről, a 2012. évi költségvetésről, a
pályázatokról stb. tudnák tájékoztatni a falugyűlést.

Szép  Katalin  jegyző: Ezt  a  napirendet  napolják  el  a  decemberi  képviselő-
testületi ülésre. A napirendet akkor meghatározhatják, beszámolnának a 2011.
évről, a 2012. évre tervezett költségvetésről is.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Javasolja  a  napirendi  pontot  elnapolni  a
decemberi képviselő-testületi ülésre. Aki ezzel egyetért, igennel szavazzon.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

115/2011.(VIII.30.) öh.  H a t á r o z a t
Falugyűlés összehívása

Kunbaja  Község  Önkormányzata  Képviselő-testülete  úgy  határozott,  hogy  a
„Falugyűlés  összehívása”  napirendet  a  2011.  december  hónapban  tartandó
testületi ülésen tárgyalja.

Határidő: 2011. december hó
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester 

N y o l c a d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

8./ Bankhitel keret megállapítása, éven belüli, rövid lejáratú hitelfelvétel
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

     (Határozat-tervezet mellékelve!)

Franzné Lakner Éva polgármester: A hitelszerződések 2011. szeptember végén
lejárnak,  új  szerződéseket  kell  kötni.  6 millió Ft rövid lejáratú rulírozó hitelt
kívánunk igénybe venni a működéshez,  valamint 4,2 millió Ft munkabérhitel
keretet  igénylünk.  7,5  millió  Ft  fejlesztési  célú  hitel  igénylése  szükséges  az
IKSZT önerejének biztosításához.

Szép  Katalin  jegyző: Szeptember  30-ig  lejárnak  a  hitelek,  meg  kell
hosszabbítani a hitelszerződéseket. 

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Mi a fedezete a 7,5 millió Ft-nak?
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Szép Katalin jegyző: A Bajcsy u. 6. szám alatti ingatlan a fedezete. 
Kéri a Tisztelt Képviselő-testületet, hogy vegyék figyelembe az elhangzottakat,
és támogassák a hitel felvételét. 
Tájékoztatja a képviselő-testületet,  hogy az SZMSZ szerint 2 millió Ft feletti
hitelfelvétel esetén név szerinti szavazást kell tartani.

Franzné Lakner Éva polgármester: Mivel 2 millió Ft feletti hitelfelvételről dönt
a testület, ezért kell a névszerinti szavazás elrendeléséről döntenie a Képviselő-
testületnek. A Képviselő-testület tagjai egyetértenek a név szerinti szavazással?
Aki egyetért, igennel szavazzon.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

116/2011.(VIII.30.) öh.  H a t á r o z a t
Név szerinti szavazásról döntés

Kunbaja  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  hatályos  Szervezeti  és
Működési Szabályzat 25. § (13)-(16) bekezdésekre hivatkozással a polgármester
javaslatára  „Bankhitel  keret  megállapítása,  éven  belüli,  rövid  lejáratú
hitelfelvétel” tárgyában név szerinti szavazásról határozott.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

Szép Katalin jegyző: Ezután ismerteti a név szerinti szavazás szabályait.  Név
szerinti  szavazás  alkalmával  a  jegyző  a  névsor  alapján  minden  képviselőt
személy szerint szólít, és a képviselő által adott választ (igen, nem, tartózkodás)
a  névsorban  rögzíti.  A  szavazás  végén  a  képviselő  nyilatkozatát  aláírásával
hitelesíti.  A név szerinti  szavazásnál  a polgármester utolsónak szavaz.  A név
szerinti  szavazást  mindig  külön  jegyzőkönyvbe  kell  rögzíteni.  A  külön
hitelesített névsort a jegyzőkönyvhöz kell csatolni.

A  Képviselő-testület  ülésének  további  eseményeit  a  név  szerinti  szavazásról
készült 1-14/2/2011. sz. jegyzőkönyv tartalmazza.

Név szerinti szavazás után
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Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

117/2011.(VIII.30.) öh.  H a t á r o z a t
Bankhitel keret megállapítása, éven belüli, 
rövid lejáratú hitelfelvétel

Kunbaja Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a szóbeli előterjesztés
alapján az alábbiak szerint határozott:

1. Kunbaja  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  (a  továbbiakban:
képviselő-testület)  működésének  biztosítása  érdekében,  6.000.000.-  Ft,
azaz: Hatmillió forint rövid lejáratú rulírozó hitelt igényel 2011. október
1-től a Raiffeisen Bank Zrt-től (6000 Kecskemét Kisfaludy u. 5.).

2. A  képviselő-testület  4,2  millió  Ft  munkabér  hitelkeretet  igényel  a
Raiffeisen Bank Zrt-től (6000 Kecskemét Kisfaludy u. 5.). 2011. október
1-től.

3. A  Képviselő-testület  7,5  millió  Ft  fejlesztési  célú  hitelt  igényel  a
Raiffeisen Bank Zrt-től (6000 Kecskemét Kisfaludy u. 5.). 2011. október
1-től.

4. A  képviselő-testület  hozzájárulását  adja,  hogy  a  felvett  hitel  és  annak
járuléka erejéig az önkormányzat kizárólagos tulajdonát képező Kunbaja,
Bajcsy-Zs.  u.  6.  szám alatti  (211 hrsz-ú) épület ingatlanra a Raiffeisen
Bank Zrt. jelzálogjogot rávezessen.

5. A  képviselő-testület  vállalja,  hogy  a  hitel  a  havonkénti  állami
támogatásból, valamint az ÖNHIKI-támogatásból és egyéb támogatásból
kerül visszafizetésre.

6. A  képviselő-testület  felhatalmazza  a  polgármestert  és  a  jegyzőt  a
hitelszerződések aláírására.

Határidő: a szerződések aláírására: 2011. október 1.
                egyéb intézkedéseknél: folyamatos
Felelős:   Franzné Lakner Éva polgármester
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K i l e n c e d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

9./ Bejelentések.
     
a./ Felső-Bácska Vidékfejlesztési Egyesülethez csatlakozás
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester 

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Franzné  Lakner  Éva  polgármester:  röviden  ismerteti  az  írásos  előterjesztést,
illetve elmondja,  hogy nem látja  az egyesülethez  való csatlakozás  költségeit,
erre vonatkozólag hiába kért, de nem kapott tájékoztatást. Ha csatlakozunk az
egyesülethez,  akkor  nem  lehet  tudni,  hogy  az  önkormányzat  költségvetését
milyen mértékben fogja terhelni.

Barnéné dr. Jámbor Dominika: Javasolja az egyesülethez való csatlakozást, az
egyesület elődje a Felső-Bácskai Vidékfejlesztési Nonprofit Kft, amiben alapító
tag  volt, és a most az egyesületben is alapító tagok között van. Szükségesnek
látja az egyesülethez való csatlakozást.

Franzné Lakner Éva polgármester: Miután a napirenddel kapcsolatban kérdés,
észrevétel,  hozzászólás  nem  hangzott  el,  javasolja,  hogy  a  Felső-Bácska
Vidékfejlesztési  Egyesülethez  csatlakozással  kapcsolatos  előterjesztést  a
Képviselő-testület  fogadja  el,  és  a  határozat-tervezet  alapján  hozza  meg
határozatát.  

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

118/2011.(VIII.30.) öh.  H a t á r o z a t
Felső-Bácska Vidékfejlesztési Egyesülethez csatlakozás

Kunbaja Község Önkormányzat Képviselő-testülete (továbbiakban: Képviselő-
testület) úgy határoz, hogy az önkormányzat alapító tagja kíván lenni a Felső-
Bácska Vidékfejlesztési Egyesületnek. 

A  Képviselő  testület  felhatalmazza  a  polgármestert,  hogy  az  egyesületben
alapító tagként való részvételhez szükséges intézkedéseket megtegye. 

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester
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b./ Oláh Miklós Árpádné megbízásának visszavonása
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

Franzné Lakner Éva polgármester: 2010. október 19-én megbízási  szerződést
kötött  Oláh  Miklós  Árpádné  adótanácsadóval,  amit  a  Képviselő-testület
jóváhagyott.  Megbízta  a  Polgármesteri  Hivatal  pénzügyi  bizonylatainak
áttekintésével,  a  folyamatban  lévő  és  még  elévülési  időn  belüli  időszak
bizonylatainak  áttekintésével,  valamint  a  szabályszerű  elszámolásokban
nyújtson segítséget a polgármesternek. Ezek a feladatok elvégzésre kerültek, így
Oláh Miklós Árpádnéval történt előzetes szóbeli megállapodás alapján javasolja
a megbízási szerződés visszavonását 2011. szeptember 1. napjával.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Indokoltnak  tartja  a  megbízási
szerződés visszavonását. Adott feladatra kapott megbízást. A Képviselő-testület
nem látta a vizsgálat anyagát. A falufórum elé terjesztettek egy anyagot, amit a
testület nem látott.
A március 30-i  ülésen elhangzott,  hogy Oláhné megbízási  szerződését  május
végéig  visszavonják,  ezt  polgármester  asszony nyilatkozta,  ezzel  szemben ez
nem így történt.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Javasolja,  hogy  2011.  szeptember  1-től
vonják vissza Oláh Miklós Árpádné megbízását.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

119/2011.(VIII.30.) öh.  H a t á r o z a t
Oláh Miklós Árpádné megbízásának visszavonása

Kunbaja  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  (a  továbbiakban:
Képviselő-testület) a polgármester szóbeli előterjesztése alapján úgy határozott,
hogy Oláh Miklós Árpádnéval 2010. október 19-én kötött megbízási szerződést
2011. szeptember 1. napjával visszavonja.

A Képviselő-testület  felhatalmazza  a  Polgármestert  a  szükséges  intézkedések
megtételére.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

c./ „Régel” Könyvvizsgáló és Pénzügyi Tanácsadó Kft. megbízása
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester
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Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Az  önkormányzatnak  szüksége  van
könyvvizsgálóra.  Javasolja,  hogy  a  „Régel”  Könyvvizsgáló  és  Pénzügyi
Tanácsadó Kft-t bízzák meg ezzel a feladattal, ők végezték a 2010. évi zárás
könyvvizsgálatát is. A megbízási díj 36.000,- Ft + ÁFA/hó díjért. A megbízási
szerződést július 1. napjától javasolja jóváhagyni.

Nercz Ferenc könyvvizsgáló: A havi  megbízás  jobb,  mint  az  eseti,  mert  így
folyamatosan figyelemmel kísérheti a gazdálkodást.

Franzné Lakner Éva polgármester:  ezt a megbízási szerződést  2011. július 1.
nappal javasolja jóváhagyni.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Nem lesz törvénysértő a határozatuk,
ha visszamenőleg hagyják jóvá a megbízási szerződést?
Az  adott  feladatra  adjanak  megbízást  az  I.  félévre,  szeptember  1-től  pedig
hagyják jóvá a megbízási szerződést, bízzák meg a könyvvizsgálói feladatokkal
a Kft-t, így törvényesen járnak el.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Egyetért  a  javaslattal,  javasolja,  hogy
adjanak  megbízást  az  I.  félévre,  szeptember  1-től  pedig  hagyják  jóvá  a
megbízási  szerződést,  bízzák  meg  a  könyvvizsgálói  feladatokkal  a  „Régel”
Könyvvizsgáló és Pénzügyi Tanácsadó Kft-t.

Jelenlévők az I. félév könyvvizsgálói felülvizsgálatával, valamint a 2010. évre
vonatkozó  zárszámadási  rendelettervezet  és  egyszerűsített  mérleg
megbízhatóságáról,  valódiságáról  és  összhangjáról  a  törvényes  előírásokkal
készült  véleményalkotással  valamint  az  önkormányzat  vagyoni  és  pénzügyi
helyzetéről  és  működésének  eredményről  készült  könyvvizsgálói
felülvizsgálattal  határozathozatal  nélkül  egyetértenek,  azt  egyhangúlag
tudomásul veszik. 

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

120/2011.(VIII.30.) öh.  H a t á r o z a t
„Régel” Könyvvizsgáló és Pénzügyi 
Tanácsadó Kft. megbízása

Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  (a  továbbiakban:
Képviselő-testület)  megtárgyalta  Franzné  Lakner  Éva  polgármester
előterjesztését és az alábbi határozatot hozta:
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1. A Képviselő-testület úgy határoz, hogy Kunbaja Község Önkormányzat
működéséhez  kapcsolódó  könyvvizsgálói  feladatok  ellátásával  a  „Régel
Könyvvizsgáló és Pénzügyi Tanácsadó Kft.-t  bízza meg (6500 Baja, Deák F.
u.  9.,  adószáma:  11973584-3-03, MKVK nyilvántartási  szám: 001670),  és
személyesen  Nercz  Ferenc  könyvvizsgálót  (MKVK  nyilvántartási  szám:
002204)  könyvvizsgálót  bízza  meg  2011-2012.  (2011.  szeptember  1-től
2013.  április  30-ig,  illetve a 2012.  év zárszámadásának auditálásáig bízza
meg) havi 36.000.- Ft+ÁFA  díjazás ellenében.

2. A Képviselő-testület felhatalmazza Franzné Lakner Éva polgármestert a
megbízási szerződés aláírására.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

d./ Jo-Dental Kft. feladat-ellátási szerződésének módosítása
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: A  rendelési  időt  szabályozzák  le,
nehogy ne legyen itt, csak Kelebián rendeljen.

Szép  Katalin  jegyző: Lecsökken  heti  14  órára  a  rendelési  ideje,  ezért  kell
módosítani a szerződést.

Tímár Judit alpolgármester: A szerződésbe beleírhatnák, hogy kunbajai lakos is
bejelentkezhessen a kelebiai rendelésre. Legyen itt is a fogorvos, de fogadjon
Kelebián is.

Szép Katalin jegyző: Javasolja, hogy a 2. pontot vegyék ki a szerződésből, ezzel
elkerülhetik,  hogy a  kunbajai  rendelés  helyett  Kelebián  rendeljen,  a  sorszám
változni fog.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Javasolja,  hogy  az  elhangzott  módosító
javaslat figyelembe vételével fogadják el az előterjesztést, és módosítsák a Jo-
Dental Kft. feladat-ellátási szerződését.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

121/2011.(VIII.30.) öh.  H a t á r o z a t
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Jo-Dental Kft. feladat-ellátási szerződésének 
módosítása

1./  Kunbaja  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  (a  továbbiakban:
Képviselő-testület)  a  Jo-Dental  Kft.-vel  2009.  április  23-án  kötött  Szerződés
módosítását jóváhagyja.

2./  A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert  a határozat mellékletét
képező Szerződés-módosítás aláírására.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

T i z e d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

10./ Egyebek.

Racsmány János köztisztviselő: Az önkormányzat vízhálózatát a BAJAVÍZ Kft.
bérli. A bérleti díj terhére szeretnének vásárolni egy vízóra leolvasó készüléket.
Az  önkormányzatnak  ez  nem kerül  pénzébe.  A berendezés  hatékonyabbá  és
könnyebbé teszi a számlázás számítógépes feldolgozását.

Franzné Lakner  Éva polgármester: Kéri  a  Képviselő-testületet,  hogy járuljon
hozzá a készülék beszerzéséhez, és hozza meg határozatát.
 
Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

122/2011.(VIII.30.) öh.  H a t á r o z a t
Vízóra leolvasó készülék vásárlása

Kunbaja Község Önkormányzata Képviselő-testülete (továbbiakban: Képviselő-
testület)  a  polgármester  szóbeli  előterjesztése  alapján  úgy határozott,  hogy a
vízóra  leolvasó  készülék  BAJAVÍZ-bérleti  díj  terhére  történő  vásárlását
jóváhagyja. 

 A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések
megtételére.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester                      
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Franzné Lakner Éva polgármester:  2010. decemberében tárgyalta a Képviselő-
testület  a  mezőőri  álláshelyeket.  Horváth  János  József  nem  fogadta  el  a
felajánlott  4  órás álláshelyet,  így a  munkaviszonya megszűnt.  Horváth János
József  Munkaügyi  Bírósághoz  fordult.  A  perben  képviselni  kell  az
önkormányzatot,  ezért  javasolta  megbízni  az  önkormányzat  képviseletével
Tumbászné dr. Mák Gyöngyi ügyvédet bruttó 40.000,- Ft/tárgyalás összegért. 

Tímár Judit alpolgármester 1646órakor a Képviselő-testület üléséről eltávozott,
így  a  jelenlévő  képviselők  létszáma  5  főre  csökkent,  az  ülés  továbbra  is
határozatképes.

Szép  Katalin  jegyző: Horváth  János  József  nem  fogadta  el  a  4  órás
foglalkoztatást. 

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Törvényes  volt  a  munkaviszony
megszüntetése? A jegyző nem tudja az önkormányzatot képviselni?

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Ügyvéd  nélkül  nem  szerencsés  peres
eljárásban  részt  venni.  A  jegyző  nyilatkozzon,  hogy  tudja-e  vállalni  a
képviseletet. 

Szép  Katalin  jegyző: Törvényes  volt  a  munkaviszony  megszüntetése.
Tájékoztatja a jelenlévőket, hogy Horváth János József közalkalmazott felett a
munkáltatói  jogokat  a  polgármester  gyakorolta,  nem  a  jegyző.  Szerinte  a
polgármester ezért javasolja, hogy a képviseletet ügyvéd lássa el. A javaslattal
személy szerint Ő is egyetért.

Franzné Lakner Éva polgármester: Kéri a Képviselő-testületet, hogy döntsenek.
Ügyvéd képviselje az önkormányzatot, vagy a jegyző? Aki azzal ért egyet, hogy
ügyvéd képviselje az önkormányzatot, igennel szavazzon.

Ezt  követően a  Képviselő-testület  3  „igen”  szavazattal,  2  „nem” szavazattal,
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

123/2011.(VIII.30.) öh.  H a t á r o z a t
Kunbajai Polgármesteri Hivatal képviselete 
Horváth János József munkaügyi perében

Kunbaja Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a polgármester szóbeli
előterjesztése  alapján  úgy  határozott,  hogy  Horváth  János  József  munkaügyi
perében a Kunbajai Polgármesteri Hivatal alperest ügyvéd képviselje. 
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Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Miután  a  Képviselő-testület  úgy  döntött,
hogy  ügyvéd  képviselje  az  önkormányzatot,  javasolja  Tumbászné  dr.  Mák
Gyöngyi ügyvédet megbízni bruttó 40.000,- Ft/tárgyalás összegért. 

Ezt  követően a  Képviselő-testület  4  „igen”  szavazattal,  1  „nem” szavazattal,
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

124/2011.(VIII.30.) öh.  H a t á r o z a t
Horváth János József munkaügyi pere

Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  (a  továbbiakban:
Képviselő-testület)  a  polgármester  –  Horváth  János  József  felperes  által  a
Kecskeméti  Munkaügyi  Bíróságon  indított  és  4.M.627/2011/2.sz.  alatt
folyamatban lévő munkaügyi perrel kapcsolatos - előterjesztését, tájékoztatását
megtárgyalta és az alábbiak szerint határozott.

1./ A Képviselő-testület a Polgármesteri Hivatal képviseletével Tumbászné dr.
Mák Gyöngyi (Tompa, Jókai u. 23. szám) ügyvédet bízza meg.

2./ A Képviselő-testület az ügyvéd részére tárgyalásonként bruttó 40.000.- Ft,
azaz: Negyvenezer 00/100 forint ügyvédi költséget állapít meg.

3./ A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert és a Jegyzőt a Megbízási
szerződések aláírására. 

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester
              Szép Katalin jegyző

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Tájékoztatja  a  Képviselő-testület  tagjait,
hogy  a  falunap  június  25-én  megtartásra  került,  az  önkormányzat  a  Megyei
Közgyűléstől 50.000,- Ft támogatást kapott.
A 4. napirendi pont tárgyalásánál már említette, hogy nyáron a térkőgyártó gép
rázóasztalának motorját ellopták.
A Sportegyesület labdarúgói nyáron Németországban jártak.
A dinkelscherbeni csereüdültetés is lezajlott, meghívott vendégként vett részt a
német úton.
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Október  15-ére  „Oktoberfest”-et,  szüreti  bálat  terveznek,  mivel  a
testvértelepülésről  egy  csoport  ebben  az  időpontban  ellátogat  Kunbajára.
Minden képviselőt (a párjával együtt) meghív a rendezvényre. Külön meghívót
senkinek nem küldenek. Felvonulás lesz, és utána vacsora.  Mindenkitől vár egy
visszajelzést, ki tud részt venni a rendezvényen.

Miután több napirendi pont nem volt, a polgármester a Képviselő-testület ülését
1656 órakor bezárta.

Kmf.

Franzné Lakner Éva   Szép Katalin
       polgármester             jegyző

Jegyzőkönyv-hitelesítő:

Barnáné dr. Jámbor Dominika
képviselő

26


	8./ Bankhitel keret megállapítása, éven belüli, rövid lejáratú hitelfelvétel
	8./ Bankhitel keret megállapítása, éven belüli, rövid lejáratú hitelfelvétel
	Kmf.
	Jegyzőkönyv-hitelesítő:
	Barnáné dr. Jámbor Dominika

